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P R O T O K Ó Ł Nr XLIV/2009
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 6 października 2009r.

Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 15oo – 1700

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał radnych oraz
gości zaproszonych, sołtysów i mieszkańców, po czym stwierdził na podstawie listy
obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji
obecnych było 13 radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do
protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad

Porządek obrad został przyjęty przez radnych 13 głosami i przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy

ubiegający się o uzyskanie zwolnienia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości oraz wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi
zwierzętami oraz wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o
uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt a
także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn. ”Budowa drogi
gminnej łączącej sołectwo Mokrus i Gulzów w Gm. Ogrodzieniec w celu poprawy
komunikacji z drogami powiatowymi S1729 i S1727 w ramach działania 7.1.2
Modernizacja i rozbudowa infrastruktury uzupełniającej kluczową sieć drogową
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2011.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności
za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród sportowych.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania pomocy materialnej o

charakterze socjalnym dla uczniów będących mieszkańcami Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009 rok.
12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
14. Zamkniecie obrad.
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Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z sesji rady nr XLIII/2009 z dnia14 września 2009 r. został przyjęty przez radnych
bez uwag, jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4.
Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał

16 września odbyło się spotkanie w sprawie poziomu zaawansowania prac przy budowie
boiska wielofunkcyjnego Orlik 2012 w Ogrodzieńcu.

17 września w siedzibie Dziennika Zachodniego w Sosnowcu odbyło się spotkanie w
sprawie likwidacji pięciu największych zagrożeń ekologicznych w woj. śląskim, wśród których
znajduje się Izolacja w Ogrodzieńcu. Na spotkaniu obecni byli wiceminister w Ministerstwie
Ochrony Środowiska Bernard Błaszczyk, wiceminister w Ministerstwie Rozwoju
Regionalnego Adam Ździebło, wicewojewoda śląski Zygmunt Łukaszczyk, marszałek woj.
Śląskiego Bogusław Śmigielski, wicemarszałek Senatu Krystyna Bochenek, były minister
ochrony środowiska Jerzy Swatoń oraz inne najważniejsze osoby w regionie i kraju
zajmujące się rozwiązywaniem problemów ekologii i ich finansowaniem. Na spotkaniu po raz
pierwszy publicznie poinformowano, że w najbliższych 2-3 latach powinien rozwiązany
zostać problem Zakładu Izolacja i w najbliższej przyszłości również nielegalne wysypisko
odpadów azbestowych w kamionce.

19 września w Ogrodzieńcu i Byczynie odbyły się I Międzywojewódzkie Europejskie Dni
Dziedzictwa.

20 września w Gieble Kolonii odbyło się zebranie z mieszkańcami, na którym omówiono
kwestie przyszłorocznego funduszu sołeckiego. Jednym z bulwersujących dla mieszkańców
tematów były prace przy odwodnieniu drogi wojewódzkiej. Informacji w tej sprawie udzielił
dyrektor PZD w Zawierciu.

24 września odbyło się spotkanie z mieszkańcami Fugasówki w sprawie funduszu
sołeckiego na rok 2010. Omówiono także bieżące sprawy sołectwa. Spotkanie odbyło się
pomimo bardzo niskiej frekwencji.

28 września w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się spotkanie ze Śląskim Kuratorem
Oświaty. Spotkaniu towarzyszyły Targi Edukacji, na których prezentowano najnowsze środki
i pomoce dydaktyczne dla szkół.

28 września odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. 1 Maja, właścicielami posesji o
numerach parzystych od nr 2 do nr 42, w sprawie przebudowy zasilania energetycznego
budynków planowanej w najbliższym czasie.

29 września w Szkole Podstawowej w Gieble odbyła się prezentacja książki pt. „Giebło”
autorstwa Bronisława Duszy, byłego gminnego dyrektora szkół oraz naczelnika Miasta i
Gminy Ogrodzieniec.

30 września odbyło się rozpatrywanie uwag wnoszonych do projektu zmian w Miejscowym
planie zagospodarowania przestrzennego dla Ryczowa Kolonii i Ogrodzieńca, zgłaszanych
podczas publicznego wyłożenia planu na początku września. Zmiany planu zostaną
uchwalone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 października.
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2 października w Urzędzie Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie z
przedstawicielami Fundacji Ekologicznej Wychowanie i Sztuka „Elementarz” w sprawie
funkcjonowania Szkoły Podstawowej
 w Podzamczu.

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać
przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zwolnienia w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz wymagań jakie powinni
spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Sekretarz referując temat podał : uchwala ma charakter obligatoryjny. Jej podjęcie wynika
ze zmiany ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zgodnie z obowiązującymi
zapisami ustawy Rada Gminy określa w drodze uchwały wymagania jakie powinien
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz wymagań
jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Wcześniej
wymagania te były regulowane Zarządzeniem Burmistrza.

Uchwała dotycząca odpadów komunalnych i nieczystości ciekłych zawiera:
· Wymagania w zakresie wyposażenia technicznego,
· Wymagania w zakresie zabiegów sanitarnych i porządkowych,
· Wymagania w zakresie miejsca odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych

oraz miejsc przekazywania nieczystości ciekłych.

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zwolnienia w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości oraz wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - została przyjęta jednomyślnie, za
jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XLIV/317/2009

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełnia
przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed
bezdomnymi zwierzętami oraz wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia schronisk dla
bezdomnych zwierząt a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

Sekretarz dla wyjaśnienia podał: uchwała ta podobnie jak poprzednia ma charakter
obligatoryjny. Jej podjęcie wynika ze zmiany ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w
gminach. Zgodnie z obowiązującymi zapisami ustawy Rada Gminy określa w drodze
uchwały wymagania jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz
wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_317_2009.pdf
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zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt a także grzebowisk i spalarni
zwłok zwierzęcych i ich części. Uchwała dotycząca bezdomnych zwierząt zawiera:
· Wymagania w zakresie posiadanych środków i wyposażenia technicznego oraz

warunków w trakcie świadczenia usługi
· Wymagania w zakresie doświadczenia
· Potwierdzenie wymagań
· Wymagania jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie

zezwolenia w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt a także
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełnia przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi
zwierzętami oraz wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o
uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt a
także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części - została przyjęta
jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XLIV/318/2009

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn.”Budowa drogi
gminnej łączącej sołectwo Mokrus i Gulzów w Gm. Ogrodzieniec w celu poprawy
komunikacji z drogami powiatowymi S1729 i S1727 w ramach działania 7.1.2
Modernizacja i rozbudowa infrastruktury uzupełniającej kluczową sieć drogową
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2011.

Burmistrz omawiając temat podał : jest to uchwała intencyjna, która pozwoli na złożenie
wniosku do Urzędu Marszałkowskiego o dotacje. W roku ubiegłym zleciliśmy wykonanie
dokumentacji technicznej, mamy zatem dokumenty i pozwolenia niezbędne do złożenia
wniosku.
Droga Mokrus Gulzów jest drogą strategiczną. Jest ona w części drogą powiatowa, podbita
jest tłuczniem, a potem w przysiółku Huby przechodzi w drogę polną po której trudno
przejechać. Droga ta miała być wspólnie ze starostwem powiatowym wykonana z
zaangażowaniem tzw „schetynówki” Jednak starostwo wytypowało inną drogę. Mamy
jeszcze szanse pozyskać na realizacje tego zadania środki unijne. W tym celu należy do 6
listopada złożyć wniosek, jest to ostateczny już termin realizacji zadań z Programu
Operacyjnego na lata 2007 -20013. Koszt budowy byłby znaczny gdyż dochodzi tam jeszcze
ułożenie wodociągu i odwodnienie. Gdyby udało się pozyska środki z programu koszt gminy
w tym zadaniu byłby 1,5 mln zł. Inwestycja planowana jest na 3 lata. Program ten na całe
woj., śląskie opiewa na kwotę 40 mln zl i jest jeszcze podzielony na dwie póle dla gmin
mniejszych i dużych. Ogrodzieniec jest w puli gmin mniejszych, o pieniądze z tego programu
ubiegać się będzie sporo gmin zatem konkurencja jest spora. jednak skoro szansa
pozyskania dodatkowych środków się pojawiła należy z niej skorzystać, ale czy się uda czas
pokaże.

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_318_2009.pdf
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Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn.”Budowa drogi gminnej
łączącej sołectwo Mokrus i Gulzów w Gm. Ogrodzieniec w celu poprawy komunikacji z
drogami powiatowymi S1729 i S1727 w ramach działania 7.1.2 Modernizacja i
rozbudowa infrastruktury uzupełniającej kluczową sieć drogową Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2011 - została przyjęta
jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XLIV/319/2009

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad przyznawania i
odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania.

Pani Dorota Słodek Kierownik OPS referując temat podała : zgodnie z przepisami ustawy o
pomocy społecznej, do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy m.in.
organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania.
Rada gminy na podstawie art. 50 ust. 6 określa, w drodze uchwały szczegółowe warunki
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze.
Obowiązująca dotychczas uchwała z 10 sierpnia 1994r. opiera się do nieaktualnych
przepisach o pomocy społecznej.
Natomiast Uchwała z dnia 26 kwietnia 2004r. ustala stawkę za 1 godzinę usług
opiekuńczych w wys.7 zł.
W związku z waloryzacją rent i emerytur, podwyższeniem kwot dodatków pielęgnacyjnych
oraz ogólnym wzrostem cen i usług zasadnym jest podniesienie stawki za 1 godzinę
świadczonych usług opiekuńczych do 10 zł
Zaproponowany poziom odpłatności za usługi opiekuńcze nie ogranicza dostępności do tych
usług, gdyż odpłatność ustala się procentowo w zależności od wysokości dochodu
podopiecznych a w uzasadnionych przypadkach zachodzi możliwość zwolnienia w całości
lub części z odpłatności za usługę (może to mieć miejsce w szczególności w razie bardzo
trudnej sytuacji zdrowotnej podopiecznego i wysokich kosztów leczenia).
Niniejsza uchwała w sposób bardziej szczegółowy określa zasady przyznawania i
odpłatności za świadczone usługi opiekuńcze oraz zasady całkowitego lub częściowego
zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania.
Uwzględniając powyższe, podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu uważa się za
zasadne.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie przyjęcia szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania - została przyjęta jednomyślnie, za jej
przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XLIV/320/2009

Ad. 9
Podjęcie uchwały w sprawie wyróżnień i nagród pieniężnych za wysokie wyniki we
współzawodnictwie sportowym.

Sekretarz omawiając temat poinformował :
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_319_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_320_2009.pdf
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Uchwała w sprawie wyróżnień i nagród pieniężnych za wysokie wyniki we
współzawodnictwie sportowym- została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało
13 radnych. Uchwale nadano Nr XLIV/321/2009

Ad. 10
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania pomocy
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów będących mieszkańcami
Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

Sekretarz referując temat podał: rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 11.08.2009r. w
sprawie wysokości dochodu rodziny i dochodu osoby uczącej się, stanowiących podstawę
ubiegania się o zasiłek rodzinny oraz wysokości świadczeń rodzinnych, zmieniło wysokość
zasiłku rodzinnego do kwoty 91 zł na dziecko w wieku powyżej 5 roku życia do ukończenia
18 lat,. Minimalna wysokość stypendium wg ustawy o systemie oświaty stanowi 80% kwoty
zasiłku co stanowi kwotę 72,80 zł. W związku z tym, że poprzednia uchwała ustalała
wysokość stypendium na niższym poziomie należy podwyższyć wysokość stypendium do 75
zł lub 80 zł w zależności od kryterium dochodu na członka rodziny.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie zmiany regulaminu przyznawania pomocy materialnej  o
charakterze socjalnym dla uczniów będących mieszkańcami Miasta i Gminy
Ogrodzieniec - została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.
Uchwale nadano Nr XLIV/322/2009

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009
rok.

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła proponowane zamiany w budżecie gminy –
szczegółowy opis zmian w budżecie zawiera projekt przedmiotowej uchwały. Został on
załączony do protokołu.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009 rok
została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.
Uchwale nadano Nr XLIV/323/2009

Ad. 12
Interpelacje i zapytania radnych.

Grzegorz Wałek – poruszył sprawę związaną z przebudową ulicy 1 Maja w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący zgłosił zastrzeżenia dotyczące m.in. niewłaściwego oznakowania oraz
bałaganu przy wykonywanych pracach. Według przewodniczącego należy ustanowić nadzór
ze strony Urzędu Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu.

Marek Cholewa – zwrócił się z prośbą o ustawienie tablicy „czarny punkt” przy drodze w
Żarach. Miejsce to nie jest bezpieczne, bardzo często dochodzi tam do wypadków
drogowych.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_321_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_322_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XLIV_323_2009.pdf
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Radny poprosił o wykonaniu dojścia do ostatnich domów przy ulicy Olkuskiej, do których nie
prowadzi chodnik, a wejście jest bezpośrednio z ulicy.
Radny zaproponował, aby po zakończeniu kanalizacji wybudować dużą salę gimnastyczną w
Ogrodzieńcu i basen. Radny argumentował to brakiem w szkołach podstawowych
odpowiednich sal gimnastycznych oraz brakiem obiektu lekkoatletycznego typu np. bieżnia.
Obecnie wiele osób z Ogrodzieńca jeździ na basen do Łaz. Jest też coraz więcej osób
czynnie uprawiających sport, które nie mają gdzie trenować.
Radny poprosił o wycięcie krzewów na łuku ulicy 1 Maja. W tym miejscu jest przejście dla
pieszych, a widoczność jest bardzo ograniczona.

Zdzisław Mogiła – chcę powrócić do starej sprawy związanej ze skrzyżowaniem ulicy
Turystycznej z ulicą Starowiejską w Kiełkowicach. Problem polega na tym, że część ulicy
Starowiejskiej tj. około 60 m. trudno nazwać ulicą. Jest to po prostu wąwóz, a kilku
mieszkańców tej ulicy zmuszonych jest dojeżdżać do swych zabudowań przez posesje
sąsiadów. W imieniu tych mieszkańców proszę o poczynienie kroków w celu przywrócenia
do użytku tego odcinka ulicy. Należy zasypać wąwóz, a nawierzchnię utwardzić. Aby te
prace wykonać trzeba najpierw rozwiązać problem odwodnienia na tym skrzyżowaniu. Panie
Burmistrzu proszę pana o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu, aby
wspólnie z Urzędem Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu zdecydować w jaki sposób wykonać to
odwodnienie. W chwili obecnej całe odwodnienie tych ulic skierowane jest w tą część ulicy -
wąwozu, co w większym stopniu niszczy ten odcinek drogi. Ulica Turystyczna jest drogą
powiatową, natomiast ulica Starowiejska drogą gminną.

Panie Burmistrzu, mieszkańcy ulicy Polnej w sołectwie Giebło Kolonia proszą o poprawienie
wjazdu na drogę powiatową prowadzącą z Giebła do Giebła Kolonii. Utrudnienie polega na
tym, że ulica Polna położona jest niżej od drogi powiatowej i na dodatek jest wąska. Sam
wyjazd jest bardzo stromy, co bardzo utrudnia poruszanie się pojazdami. Rozwiązaniem
byłoby poszerzenie i złagodzenie stromego wjazdu nawożąc żużlu.

Radny poinformował, że z punktu felczerskiego został przeniesiony p. Kaczorowski na
zastępstwo do SP ZOZ w Ogrodzieńcu. Obecnie nie ma lekarza w przychodni w Gieble.
Radny poprosił, aby przynajmniej dwa razy w tygodniu były dyżury, gdyż ludzi starsi mają
utrudniony kontakt z lekarzem Do tego dochodzą jeszcze problemy z komunikacją
autobusową.

Dariusz Ciołczyński – w imieniu mieszkańców bloków nr 4 i 5 w Ogrodzieńcu-Cementowni
zwrócił się z prośbą o wydanie decyzji załączenia oświetlenia ulicznego jednej lampy
pomiędzy blokami nr 5 i 4. W miejscu tym jest duży ruch i wieczorem, gdy jest ciemno
mieszkańcy obawiają się o swoje bezpieczeństwo i samochodów tam parkowanych.

Burmistrz w odpowiedzi poinformował:

Przebudowa ul. 1 Maja – przebudowa ul.1 Maja trwa. Z uwagi na zakres rzeczowy należy
jednej z najtrudniejszych jakie wykonywane były kiedykolwiek w naszej gminie. W chwili
obecnej wykonywana jest podbudowa drogi i odcinek kanalizacji deszczowej. W najbliższym
czasie planowane jest spotkanie z wykonawcą, na którym przedstawię uwagi radnych
dotyczące organizacji robót.

Droga w Żarach – przekazywaliśmy w przeszłości uwagi dotyczące odpowiedniego
oznakowania do zarządcy drogi. Część z nich została uwzględniona, jednak żadne
zabezpieczenia nie są w stanie uchronić przed brawurą i brakiem wyobraźni kierowców, a są
to najczęstsze przyczyny wypadków.
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Rozwój sportu w gminie – w naszej gminie, w szkołach podstawowych nie ma
zadawalających warunków do uprawiania sportów halowych. W każdej szkole powinna być
sala gimnastyczna z pełnowymiarowym boiskiem do siatkówki, jednak do czasu, kiedy nie
zakończymy rozpoczętych inwestycji, nowych nie będziemy rozpoczynać.

Basen – nie stać nas na budowę krytej pływalni. Jest to bardzo kosztowne zadanie, o
wartości co najmniej 10-12 mln zł. Ponadto do bieżącej eksploatacji trzeba dopłacać. Jestem
przekonany, że kryty basen w gminie jest potrzebny, ale na chwilę obecną nie stać nas na
wybudowanie i utrzymanie takiego obiektu.

Wycinka krzewów – zarośla zostaną usunięte podczas przebudowy drogi. Wydana jest już
decyzja na wycinkę.

Skrzyżowanie ulic Starowiejskiej i Turystycznej w Kiełkowicach – problem jest złożony,
gdyż dotyczy skrzyżowania drogi gminnej i powiatowej. W pierwszej kolejności należałoby
rozwiązać problem z odwodnieniem ulicy Starowiejskiej. Ulica Turystyczna jest drogą
powiatową i tą drogę powinien odwodnić powiat. Przeanalizujmy ten temat ponownie i
spróbujemy znaleźć rozwiązanie.

Ulica Polna w Gieble Kolonii – skrzyżowanie byłoby przebudowane już dawno, gdyby nie
fakt, że właściciele posesji nie chcą się zgodzić na oddanie gruntów pod drogę, choć w
naszej opinii nie byłoby to ze szkodą dla atrakcyjności ich działek. Skończyłyby się kłopoty z
dojazdem i odśnieżaniem w czasie zimy. W ubiegłym roku musieliśmy wykupić w innym
miejscu od osób prywatnych działkę, w celu wytyczenia dodatkowej drogi dojazdowej do
ul.Polnej.

Punkt felczerski w Gieble – celem wyjaśnienia skontaktuję się w tej sprawie z dyrektorem
SP ZOZ w Ogrodzieńcu.

Oświetlenie przy bloku nr 4 i 5 w Cementowni – przyjmuję interwencję do rozważenia,
choć jest to teren Spółdzielni Mieszkaniowej „Hutnik” i to ona powinna zapewnić oświetlenie
na osiedlu.

Ad. 13
Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Nie zgłoszono.

Ad. 14
Zamkniecie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XLIV sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.


